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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i skrivelse af 2. juli 2008 

(Alm. del - spørgsmål nr. 377) udbedt sig min besvarelse af følgende: 

  

Spørgsmål 377: 

  

”Vil ministeren redegøre for, hvorfor Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug  

og Fiskeri ikke er blevet oplyst om den voldsomme vækst i antallet af salmonella-

tilfælde i Danmark?” 

  

Svar:  
 

Det vil altid være en vurderingssag, hvornår en vækst i antallet af salmonellatilfælde er 

så voldsom, at der skal informeres om det.  

 

Udbrudsgruppen med Fødevareberedskabsenheden i Fødevarestyrelsen, Statens Serum 

Institut samt Fødevareinstituttet ved Danmarks Tekniske Universitet har fulgt situatio-

nen nøje, og informeret med fælles pressemeddelelse, når man mente, at der var et til-

strækkeligt fagligt fundament for at gøre det. Der er udsendt en pressemeddelelse den 4. 

juni 2008 og en opfølgende nyhed den 2. juli 2008. 
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